
如何透過My Sun Life HK流動應用程式／網上平台更改保單價值收款方式：  

 

1. 登入My Sun Life HK流動應用程式或網上平台賬戶  

2. 於主頁面點選「保單服務」，然後選擇「保單價值收款方式」 

 

 
 



3. 選取想更改保單收款方式的保單（迎雋投資壽險計劃／優月儲蓄計劃），然後

按「設定」 

 

 
 

 

 



4. 挑選「轉數快」快速支付系統或銀行戶口收取保單價值，按指示輸入所需資料： 

 

 
 

 

 

 



- 如選擇「轉數快」，請輸入用戶註冊類別（手機號碼／電郵／「轉數快」識別

碼），再選擇收款貨幣 

- 如選擇銀行戶口，而您沒有用作保費自動轉賬的戶口，請輸入銀行編號、分行編

號、銀行戶口號碼及收款貨幣，並需上傳存摺或最近三個月發出之結算單副本 
 

  
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 



5. 按「確定」 

 

 
 

 

 

 

 

 



6. 確認資料及閱讀條款及細則，然後按「確定」即可提交申請 

 

 
 

 

 



How to change payout method for each policy via My Sun Life HK 

app/portal:  

 

1. Log in to My Sun Life HK app or portal account  

2. Click “Policy Services” on the dashboard, then select “Policy Value 

Payout Method”. 

 

 
 

 



3. Choose the policy you want to change the payout method for 

(SunWish/Vision policies), then click “Setup”. 

 

 
 

 

 

 

 

 



4. Select Faster Payment System (FPS) or bank account as your policy 

value payout method. You will need to enter the following information: 

 

 
 

 

 

 

 

 

 



- For FPS, please enter the ID type applicable (Mobile 

number/email/FPS identifier) and select the payout currency 

- For bank account, if you don’t have an existing bank account for 

premium autopay, please enter the bank number, branch number 

and bank account number, then select the payout currency. You are 

also required to upload a copy of bank statement issued within 3 

months or your passbook. 

 

  
 

 

 

 

 



5. Click “OK”. 

 

 
 

 

 

 

 



6. Review the information entered and read the terms & conditions. Click 

“Confirm” to submit. 

 

 
 


